
                                                                                                                        
ZPA.0003.33.2024                                                          Kalisz, 31.05.2024 r.

                                                      

Pan

Dariusz Grodziński

Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,  

w odpowiedzi na interpelację w sprawie miejsc postojowych wzdłuż ul. Wioślarskiej 
informuję, iż w wyniku wcześniejszej interpelacji podjęto działania w tym zakresie. 
Uzupełniono ubytki gruntem z dowozu, przeprofilowano i zagęszczono teren.

Należy podkreślić, iż teren ten nie sanowi urządzonych miejsc postojowych, jest natomiast 
częścią Parku im. Ignacego Jana Paderewskiego. Dlatego naprawa nawierzchni wzdłuż 
ul. Wioślarskiej w ramach bieżącego utrzymana ulic może odbywać się wyłącznie w wyżej 
określony sposób i zostanie przeprowadzona niezwłocznie. 

 Łączę wyrazy szacunku
                                                                                                  Prezydent Miasta Kalisza

    /…/
  Krystian Kinastowski 



     Kalisz, dn. 23 maja 2024 r. 

 

Sz. P. 
Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 
 
 

 

Interpelacja ws. miejsc postojowych wzdłuż ul. Wioślarskiej. 
 

 
 
 

W marcu 2023 roku prosiłem Pana o utwardzenie stosownymi środkami gruntowe miejsca postojowe 

wzdłuż ulicy Wioślarskiej, obsługujące skatepark, ogródek jordanowski, KTW, Przystań Kalisz, plażę 

miejską i osoby korzystające z ścieżki pieszo-rowerowej wzdłuż rzeki Prosny. Można ten teren zagęścić 

i wzmocnić, nie betonując go zarazem i nie tracąc jego parkowego charakteru.  

W odpowiedzi przeczytałem, że znany jest Panu temat, i że (cyt.) „zlecony już został przegląd pobocza 

gruntowego i  w ramach prac remontowo-utrzymaniowych podjęte zostaną prace naprawcze, mające 

na celu poprawę miejsc parkingowych przy ul. Wioślarskiej.” 

Ucieszyłem się z tej odpowiedzi, jednakże od tego czasu minęły już dwa lata, nic się nie zmieniło i nie 

zaobserwowano nawet żadnej czynności miasta w tym zakresie. Czy teraz możemy liczyć na pozytywne 

załatwienie tematu? 

 
 
 
 
 

Z poważaniem 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 


